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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2017-01-31, § 24 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 31 januari 2017 kl. 17.35 – 18.35 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Torsdagen den 9 februari 2017 

  

 

Katarina Luhr Jonas Naddebo 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Katarina Luhr (MP) ordföranden  

Jonas Naddebo (C) vice ordföranden  

 

Maria Östberg Svanelind (S) 

Måns Lönnroth (S) 

Mervi Mäkinen Andersson (S) 

Jonas Svanfeldt (S) 

Hampus Rubaszkin (MP) 

Lars Jilmstad (M) 

Christoffer Järkeborn (M) 

Torbjörn Erbe (M) 

Helena Ljungberg (M) 

Joar Forssell (L) 

   

 
Tjänstgörande ersättare: 

Mia Lundquist (V) för Rikard Warlenius (V) 

 

 
Ersättare: 

Fredrik Pettersson (S) 

Annika Ödebrink (S) 

Jakob Sahlin (S) 

Linnéa Joandi (MP) 

Hanna Begler (MP) 

John Myhrman (M) 

Alicja Lindell (M) 

Sabine Pettersson (L) 

Märta Martin Åkesson (C) 

Ulrika Hoff (KD) 

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Fadi Alnaji, Monika Gerdhem, 

Gustaf Landahl, Lena Mittal, Emma Nordvik Premfors, Mikael Nyberg, 

Anna Sundman, Emily Tjäder, Malin Täppefur och personalföreträdaren 

Luis Lopez samt borgarrådssekreterarna Peter Kogg och Albin Arleskär. 
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 § 24 
Pilot Flatens naturreservat 
Slutredovisning av förstudie inom budgetuppdrag att 
utveckla rekreativa och ekologiska värden inom stadens 
natur- och kulturreservat och göra dem tillgängliga för 
Stockholmarna  
Dnr 2016-1437 

 
Beslut 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt förvaltningarnas 

gemensamma förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 

slutredovisning av förstudie Pilot Flatens naturreservat. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att överlämna 

redovisningen för kännedom till, trafiknämnden, 

idrottsnämnden, exploateringsnämnden samt stadsdels-

nämnderna i Skärholmen, Södermalm, Bromma, Hässelby-

Vällingby, Spånga-Tensta, Rinkeby-Kista, Enskede-Årsta-

Vantör och Älvsjö. 
 
Handlingar i ärendet 
Miljöförvaltningens och Skarpnäcks stadsdelsförvaltnings 

gemensamma tjänsteutlåtande från den 20 januari 2017. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Katarina Luhr (MP) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), 

Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Mia Lundquist (V) enligt 

följande: 

 

Naturområden med rent vatten och frisk luft ger 

förutsättningar för en attraktiv och långsiktigt hållbar stad och 

ger samtidigt förbättrad livskvalitet och bättre hälsa för 

människor som får möjlighet att vistas i dessa områden. 

Naturreservaten har stor betydelse för rekreation och 

friluftsliv i Stockholm. Just därför finns det också anledning 

att staden strategiskt arbetar för att ge fler människor 

möjlighet att upptäcka Stockholms naturområden och 
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naturreservat. Pilotprojektet är ett led i stadens arbete med att 

bättre tillgängliggöra stadens naturreservat för fler. Detta 

ärende presenterar en användbar rapport med tydliga 

åtgärdsförslag. Vi vill också lyfta vikten av samordning med 

andra kommuner och förvaltningar när det gäller de 

naturreservat utanför Stockholms stads gräns som förvaltas av 

Stockholms stad.  

 

Arbetssättet som använts, med ett samarbete mellan stadens 

olika förvaltningar och externa aktörer, har gett goda resultat 

och vi anser att detta är ett arbetssätt som skulle kunna 

fungera som en mall för ett fortsatt liknande arbete med 

stadens övriga reservat. Då flera av åtgärdsförslagen är 

viktiga för Flatens fortsatta långsiktiga utveckling hoppas vi 

att vissa av de föreslagna åtgärderna skulle kunna påbörjas 

redan under 2017 i de fall där det kan finnas pengar att söka 

av stadens egna medel eller externt. Vi ser även positivt på 

eventuella samarbeten mellan staden och olika ideella 

organisationer i det fortsatta arbetet. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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